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W sobotę 14.01.2023 Mieszkanki Sierpca – Seniorki chciały pojechać na cmentarz 

samochodem komunikacji miejskiej w Sierpcu. Oczekiwały na pojazd na przystanku – spoglądały na 

rozkład jazdy – nie znalazły informacji - samochód nie przyjechał. 

Przekazuję do Pana rozczarowanie Mieszkanek Sierpca, ich niepokój – samochód był a teraz 

nie ma. Przemyślenia tych, co nie mają własnych samochodów i nie stać ich, żeby pojechać taksówką 

za 20 złotych ( może już drożej ) w jedna stronę i za 20 złotych wrócić do domu. 

Zadawano mi pytanie, co z komunikacją miejską, żeby z łatwością dojechać na cmentarz  i 

wrócić spokojnie do domu ? 

Przekazuję Panu Burmistrzowi pytanie Seniorek z Sierpca , co z komunikacją miejską, żeby z 

łatwością dojechać na cmentarz  i wrócić spokojnie do domu ? 
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